








































Protokoll til Årsmøte Klæbu il avdeling Esport
Årsmøte ble avholdt 28. februar på Sørborgen ungdomsskole i Klæbu

Saksliste:

Sak 1 Godkjenning av de stemmeberettigede medlemmene

Antall medlemmer: 16

Sak 2 Valg av dirigent
Forslag fra Styret: Arild Messelt  

Vedtak: Forslag fra styret vedtatt

Sak 3 Valg av protokollførere(e) 
Forslag: Tonje Wanebo

Vedtak:  Forslag fra styret vedtatt

Sak 4 Valg av to medlemmer til å underskrive protokollen 
Forslag: Øystein Halgunset  og Bjørn Are Danielsen 

Vedtak: Forslag fra styret vedtatt

Sak 6 Godkjenning av innkalling
Vedtak: Innkalling godkjent

Sak 7 Godkjenning av sakliste 
Vedtak: Innkalling godkjent. 

Sak 8 Behandling av årsberetning 2022
Forslag: Se vedlegg

Kommentarer: 
Vedtak: Årsberettning godkjent. 
Sak 9 Behandling av idrettslagets regnskap

Forslag: Se vedlegg
Kommentarer: 
Vedtak: regnskap godkjent. 

Sak 10 Behandling av forslag og saker
Ingen innkommende saker før frist

Kommentarer: 
Vedtak: Ingen saker eller forslag meldt inn eller løftet på årsmøtet. 

Sak 11 Fastsette medlemskontingent og treningsavgift
Forslag fra styret: 1538 kr 

Kommentarer: Det var spørsmål fra årsmøtet og kontingenten deles, kontingenten deles i 2 og belastes 2 
ganger pr år, i kvartal 1 og kvartal 3. 

Vedtak: Årsmøte vedtar en økning på kontingenten til kr 1538. 

Sak 12 Vedta idrettslagets budsjett og regnskap
Forslag: Se vedlegg

Kommentarer: Skal vi klarer å komme i mål med budsjett må vi nok ha flere dugnader en det vi har, evt kan vi 
få inn flere sponsorer, styret vil arbeidet med begge deler og informere medlemmene når vi har satt 
en plan. 



Vedtak: Budsjett og regnskap godkjent. 

Sak 13 Behandling av arbeidsplan 2023
Forslag: Se vedlegg

Kommentarer: Årsmøte kommenterte på at det var en god arbeidsplan og satte pris på aktivitetene som er 
satt opp for at barna skal ha tilbudet de har.  

Vedtak: Arbeidsplan vedtatt. 

Sak 14 Valg
14.1 Valg av styret
Forslag: Se vedlegg

Vedtak: Forslag til styret ble enstemmig valgt. 

14.2 Valg av representanter til ting og møter i andre organisasjonsledd der idrettslaget har 
representasjonsrett eller gi styret fullmakt til å oppnevne representantene
Forslag fra styret: 
Styret ber om mandat fra årsmøte for å sende representanter til ulike representasjoner når de oppstår. 

Kommentarer: 
Vedtak: Det ble vedtatt at styret har fullmakt til å finne representer og sende selv. 

14.3 Valgkomitè

Det ble ikke valgt noe valgkomitè og årsmøte ga mandat til styret om å komme opp med forslag for 
neste årsmøtet på styremedlemmer som da står på valg.

Bjørn Are Danielsen                            Øystein Halgunset



ÅRSBERETNING 
KLÆBU IL e-sport 2022 

 

STYRETS SAMMENSETNING 
• LEDER: TONJE VANEBO ALEGRIA 

• NESTLEDER: ARILD MESSELT 

• STYREMEDLEM: KJETIL ANDRE JOHANNESSEN 

• STYREMEDLEM: KRISTOFFER ØWRE YTTERDAL 

 

STYRETS ARBEID 
Det er avholdt 6 styremøter i perioden. 

Styremøtene foregår fortrinnsvis i e-sportens lokaler. 

 

Styrets oppgaver 
Hele styret er nytt på denne perioden og e-sporten bærer fortsatt preg av å være i oppstartsfasen. 

Styret har ansvar for å bygge opp et treningsopplegg og stabilt miljø og opplegg. E-sport er på 

nasjonalt nivå en ny aktivitet og det er fortsatt en del barnesykdommer og hvordan organisere 

trening er ikke veletablert med unike utfordringer knyttet til bl.a. ferdighetsforskjeller. 

Styret har bygd opp en stabil trenerstab med regelmessige treninger. Fysiske treninger er nå 

regelmessige og godt mottatt av ungdommene. Vi har fått knyttet god kontakt med flere andre e-

sportklubber og deltar nå på andre kamper mot andre barne- og ungdomslag i Norge både i valorant 

og overwatch. 

Styret har tilrettelagt for sosiale kvelder på både deltakelse på LAN og pepperkakebaking i 

desember. Videre bygger vi lagfølelse med å spille kamper mot andre e-sportlag. 

 

Aktiviteter 
• Oppstart fysisk trening 

• Kick-off turnering på høsten 

• 3 treninger hver uke (fortnite, valorant, overwatch) 

• Dagstur til Jotunheimen 

• Deltakelse på TrønderLAN 

• Breddeliga i overwatch 

• Valorant scrims (kamper med andre norske klubber) 

• 3x avisartikler 

• Deltatt på årsmøtet i esport-alliansen 

• Sosialdag med pepperkakebaking 

• HS deltakelse (som i utgangspunktet er en 100% i seg selv)  

 



Hvordan jobber vi med treningene 
Esportklubben driver fortrinnsvis med breddeidrett og ikke toppidrett. Dette legger føringer til 

hvordan vi legger opp treningene og hva vi fokuserer på. I tiden fremover  

• Fokus for Fortnite: mestringsfølelse og moro. Holde på flest mulig lengst mulig. 

• Fokus for Valorant: delta på nasjonale seriespill 

• Fokus for Overwatch: delta på telialigaen, strukturere trening med videoanalyse 

Økonomi 
Vi fakturerte ikke medlemsavgift i 2022, da vi ikke fikk systemet til å være med oss. Nå fungerer 

dette og vi kan fakturere i 2023. Vi er en avdeling med få medlemmer (enda) men bortsett fra annen 

idrett må vi stort sett betale trenere, da foreldre gjerne ikke har kompetansen. Derfor har vi en stor 

utgiftspost for lønn til trenere. Det som kan være en pluss med esport er at vi kan være populære for 

sponsorer, vi har derfor i 2022 jobbet ut en del sponsor regler og laget avtaleformer, og satser på at 

2023 skal være året vi får inn sponsorer.  

For å starte opp esport ble det fra idrettslaget søkt om midler og vi fikk nesten 500 000 i oppstart 

midler, disse er nesten brukt opp, men det store utgiften med dette er avskrivinger som treffer oss, 

på over 8000kr i måneden. Vi er derfor avhengig nå fremover å kunne få inn flere inntekter, hvis ikke 

må vi øke kontingenten enda mer. Vi har jo gjennomført 1 dugnad i år, der vi fikk inn litt over 

8000kr. Vi ser at vi må ha flere dugnader fremover og starter opp med tilsynsvakter i 2023.  

Resultat og budsjett legges frem under egen sak ihht vedtekter.  

Valg/endringer i styret 
Styreleder: Tonje Vanebo Alegria går av og ny leder velges på årsmøte. 

Styremedlem: Styret utvider med ett nytt styremedlem. 

 

Medlemstall 2022 
26 medlemmer 



KLÆBU IL AVD FOTBALL 

 
ÅRSMØTE 

 
13.03.2023 kl. 19.00-21.00 

Sted: Klæbuhallen sal B 

 

Saksliste 

Sak 1: Godkjenne de stemmeberettigede. 
Sak 2: Godkjenne innkallingen og sakliste  
Sak 3: Velge dirigent, referent samt medlemmer til å underskrive protokoll 
 Dirigent: Kristian Meland 
 Referant: Jonas Forså 
 Medlemmer: Frode Sliper og Magnus Fjær 
 Godkjent av de stemmeberettigede 
 
Sak 4: Behandle årsmeldingen 
Legge inn lagsprestasjoner som Scandia cup og Østersund Cup - Jenter 2015 
Få inn futsal inn i årsberetningen om oppstart av jentelag.  
Legg til informasjon om dommerne i årsberetningen. Både kretsdommere og 
klubbdommere   
Forsalg til vedtak: Godkjent av de stemmeberettigede  
 
Sak 5: Behandle regnskapet 
Note: 
Det blir en endring på regnskapet da det mangler 1 faktura på 136 000 for varme.  
Det må også ses på avskriving av kiosk om det er lagt inn eller ikke. 
 
Forslag til vedtak: Årsmøte vedtar regnskapet med de note som er kommentert over. 
Godkjent av de stemmeberettigede  
 
Sak 6: Behandle budsjett 
 
Forslag til vedtak: Styret utarbeider budsjett i samarbeid med Randi innen 19 mars 
2023.  
Godkjent av de stemmeberettigede  
 



Sak 7: Behandle forslag og saker 
Sak 8: Fastsette medlemskontingent 
Note: Styret ønsker å holde treningsavgiften nede for å være med å være en støtte for 
lokalsamfunnet for å bidra i den stadig økende kostnad i det daglige.  
 
Forslag til vedtak: Treningsavgift holdes uendret i 2023.  
Godkjent av de stemmeberettigede  
 
Sak 9: Valg av styret 

• Leder  
• Nestleder 
• Styremedlemmer 
• Valgkomite for neste årsmøte 

 

Forslag til vedtak: Det årlig møtet har ikke funnet nye ressurser til styret og AU tar det med til 
Hovedstyret.  

 

(Sted og Dato) 

 

Underskrift  Referent  Jonas Forså 

 

 

(Sted og Dato) 

 

Frode Sliper                                                                     Magnus Fjær 

 

 

 

 

 

 

 

15.03.2023 Trondheim



Protokoll fra årsmøte i Klæbu IL Funkis 2023 

Årsmøtet ble avholdt 8 februar 2023 i Klæbu Kulturhus 

Sak 1 Godkjenning av de stemmeberettigede medlemmene 

Styret opplyste om 9 stemmeberettigede medlemmer som var til stede ved oppstart av årsmøtet. 

Forslag fra styret: 

De 9 fremmøtte stemmeberettigede medlemmene godkjennes 

Følgende hadde ordet i saken: 

Renate Svinning 

Enstemmig vedtatt 

Vedtak: 

9 stemmeberettigete medlemmer var til stede 

 

Sak 2. Velge dirigent 

Forslag fra styret: 

Ingrid Venås velges som dirigent. 

Følgende hadde ordet i saken: 

Renate T Svinning 

Enstemmig vedtatt 

Vedtak: 

Ingrid Venås ble valgt til dirigent 

 

Sak 3 Valg av protokollfører 

Forslag fra styret: 

Renate T Svinning velges som protokollfører 

Følgende hadde ordet i saken: 

Renate T Svinning og Ingrid Venås 

Enstemmig vedtatt 

Vedtak: 

Renate T Svinning velges som protokollfører 

 

Sak 4 Valg av to medlemmer til å underskrive protokollen 

Forslag fra styret: 

Ann Kristin Bakken og Knut Haga velges til å underskrive protokollen. 

Følgende hadde ordet i saken: 

Renate T Svinning 



Enstemmig vedtatt 

Vedtak: 

Ann Kristin Bakken og Knut Haga velges til å underskrive protokollen. 

 

Sak 5 Godkjenning av innkalling 

Forslag fra styret:  

Innkallingen godkjennes. 

Følgende hadde ordet i saken: 

Renate T Svinning 

Enstemmig vedtatt 

Vedtak: 

Innkallingen godkjennes 

 

Sak 6 Godkjenning av sakliste 

Forslag fra styret: 

Saklisten godkjennes. 

Følgende hadde ordet i saken: 

Renate T Svinning 

Enstemmig vedtatt 

Vedtak: 

Sakslisten ble godkjent 

 

Sak 7. Behandling av idrettslagets årsberetning, herunder eventuelle gruppeårsmeldinger 

Forslag fra styret: 

Årsberetningen godkjennes. 

Følgende hadde ordet i saken: 

Ingrid Venås og Renate T Svinning, Ann Kristin Bakken, KateTømmervold 

Enstemmig vedtatt med følgende tilleggsinformasjon: 

Funkis har hatt 9 ungdomstrenere i løpet av 2022. Disse ungdommene er gode forbilder for utøverne 

og får samtidig økt sin kunnskap om tilrettelegging og om seg selv. 

Vedtak: 

Årsberetningen ble godkjent 

 

Sak 8. Behandling av idrettslagets regnskap, styrets økonomiske beretning, kontrollutvalgets 

beretning  

Sak 8.1 Behandling av idrettslagets regnskap 



Forslag fra styret: 

Regnskapet godkjennes. 

Følgende hadde ordet i saken: 

Ingrid Venås, Jan Egil Tillereggen, Kate Tømmervold, Renate T Svinning 

Enstemmig vedtatt 

Vedtak: 

Regnskapet ble godkjent 

 

Sak 9 Behandling av forslag og saker 

Sak 9.1 Omstrukturering Funkis 

Saken ble foreslått av Renate T. Svinning 

Funkis ønsker å gå fra å være en egen avdeling til å bli en treningsgruppe under Allidrett. Historisk 

sett startet tilbudet som en egen treningsgruppe underlagt hovedlaget sidestilt med Allidrett. 

Årsaken til at Funkis ble egen avdeling var for å få tildelt treningstid og også økonomiske midler. Det 

tok mange år å etablere et tilbud for alle og et tilbud som fikk respekten som den fortjener. Nå er vi 

kommet dit at Funkis er et tilbud som står seg selv, som ikke lenger trenger å kjempe om treningstid 

og som har etablert økonomi med støtte fra bank, kommune og gjennom LAM midler. Funkis er et 

tilbud som er respektert og veletablert og det er nå på tide å tilbakeføre tilbudet til Allidretten hvor 

det hører hjemme. 

Følgende hadde ordet i saken:  

Renate T. Svinning, Kate Tømmervold, Ingrid Venås, Jan Egil Tillereggen, Ann Kristin 

Enstemmig vedtatt. 

Vedtak:  

Forslaget ble vedtatt. 

 

Årsmøtet stoppet etter denne saken, da det ble besluttet å omstrukturere tilbudet. 

 

Trondheim 09.03.23. 

 



 
 

Årsberetning 

Klebu Idrettslag avd. Funkis 

2022 

 
Styrets sammensetning 

 
Leder: Renate Thorvaldsen Svinning 
Nestleder: Kristoffer Mjølhus 
Økonomi:  
Styremedlem: Ingrid Venås 
Styremedlem: Maja Hjulstad Nilsen 
Ungdomsrepresentant: Mathea Brevik 
Vara: Jan Egil Tillereggen 
 

Styrets arbeid styremøter 
 
Styremøter er avholdt på e-post, via lukket gruppe på Facebook eller telefon/samtaler  
 

Aktivitet 
 
Barn/ungdomsgruppa har hatt saltrening i symsalen på Sørborgen skole, eller svømming i 
Klæbu Kulturhus igjennom året. Flere nye aktiviteter som klatring på høyt og lavt, teater, 
hesteridning og kjepphest har blitt prøvd i år. Sommereventyret ble også arrangert i år og 
flere av utøveren i Funkis deltok. Det var tilsammen ca. 14 utøvere som deltok på 
arrangementet. Antall utøvere har økt mye i løpet av året, og spesielt etter sommeren. 
Funkis startet 2022 med 20 utøvere og sluttet året med ca. 27 utøvere. Lørdag 10. 
september ble det arrangert Funkis sitt 10-års jubileum. Der var det tilrettelagte 
fotballkamper på Sørborgen kunstgress og i Klæbuhallen var det aktiviteter og utstyr fra 
paraidrettssenteret. Det var flere fotballag fra Trøndelag som stilte. Fotballkampene og 
aktiviteten i klæbuhallen foregikk på dagen og på kvelden var det bankett. På banketten ble 
det servert god mat med livemusikk og det ble delt ut premier.   
 



Økonomi 
 
Klæbu IL Funkis går med et overskudd på ... kroner. 
 

Medlemstall  
 
Medlemstall for 2022  
 

 0-5 år 
 

6-12 år 13-19 år 20-25 år 26 år og 
eldre 

Totalt  

Kvinner  1  6 1   

Menn 1 5 11 2   
Totalt      27 

 









                      Årsberetning for Gjenvollhytta 2022 

Styret har i 2022 bestått av : 

Jørn Erik Berg  Leder  

Morten Kjøren   Nestleder 

Randi Kristin Svarva Sekretær  

Marius Loraas  Styremedlem 

Haldor Buan Grendstad Styremedlem 

Turid Dragsten  Styremedlem 

Administrasjon   

Det har i løpet av 2022 blitt avholdt 5 styremøter. Årsmøtet ble gjennomført 2 mars.           

Skisesongen/Kafeteriadrift      

Vinteren har vært veldig ustabil, med dårlig vær i helgene. åpnet hytta, da det har vært. 

Betjening av hytta har KILs avdelinger stått for, og resultatet for dugnaden ble dessverre ikke 

den beste. Dette skyldes i all hovedsak dårlig vær i helgene. Styret har i tillegg hatt store 

utfordringer med at enkelte avdelinger ikke har klart å stille på sine vakter. Dette har 

resultert i at vi har benyttet styret i en helg, Sjøen Velforening i en helg, russegruppe i 6 

dager og Nils Ottar Svaan og Arild Bø hold hytta åpen 1 dag. Hytta ble holdt åpen i 29 dager 

og det ble vedtatt at styret ga alle dugnadspengen tilbake til idrettslivet i bygda. I tillegg så 

ga hyttestyret sine 2 dager og Arild Bø og Nils Ottar Svaan sin til idretten i Klæbu. Det ble 

utbetalt kr 2380,- pr dag denne sesongen. Klæbu IL Drift  AS og frivillig løypemannskap har 

stått for løypepreparering. Dette har fungert veldig bra med utrolig flotte spor til en hver tid. 

Utleie    

Utleien har vært det samme som tidligere år, og omsetningen ligger på samme nivå som 

2021. 

Vedlikehold og Dugnad  

På Bakgrunn av en ekstra overaskelse med ekstra strømregning på 55 000,- , så har ikke 

økomien klart menge dugnader denne sesongen.    

Inngjerding av hytta med nytt gjerde for å unngå husdyrskit og hærverk. 

Vedlikehold av veien opp til hytta. (Grusing og skraping)    

Offentlige myndigheter        

Det har blitt sendt vannprøver til mattilsynet ut i fra prøver tatt av Styret i Gjenvollhytta. 

Søknad til Gjensidigestiftelsen ble sendt inn, og vi fikk dessverre ingen tildeling denne 

gangen.  



Vei/bomstasjon/grunneiere 

Veien til hytta har vært veldig fin hele sesongen, og det har vært lite kostnader. Bommen har 

ikke fungert tilstrekkelig, og vi måtte gå til innkjøp av nytt digitalt system (You Park). Dette 

ble en investeringskostnad på 50 000,- og fungerer utrolig bra. Samarbeidet med Grunneier 

har fungert veldig bra 

PR 

Vi har hatt en annonse i Adressavisens friluftsmagasin som de gir ut i samarbeid med 

Trondheim Turistforening.Hjemmesiden er oppdatert, og Facebook brukes hyppigere enn 

tidligere. I skrivende stund så har Facebooksiden passert 2200 medlemmer. Dette er en bra 

vekst siden i fjor, da vi hadde 2000 medlemmer. 

Økonomi 

Hytta har en sunn økonomi. Vi har fått tildelinger fra Nidaros Sparebanks kulturstiftelse og 

Gavefond på 90 000,-. Disse har blitt brukt til nytt bomsystem og en ekstra stømregning.    

Gjenvollhyttas venner. 

Har stor tro på at vi vil få flere med på dugnader i 2022. Flere har tatt kontakt og vist 

interesse for å bidra. Vi ønsker selvfølgelig å få med enda flere, og vi kan lokke med sosialt 

og trivelig selskap. En hederlig omtale og en ny T-Skjorte er også en del av dette. 

Løypekjøring 

Løypekjøringen i Nordmarka har fungert veldig bra med gode tilbakemeldinger 

Oppsummering 

Styret vil takke alle som har bidratt til at Gjenvollhytta er et sted klæbygger og andre synes 

det er trivelig å besøke og benytte seg av. Spesielt vil vi gi honnør til løypekjørerne som på 

frivillig basis gjør en kjempejobb for å legge forholdene til rette for skigåing både på 

Nordmarka og nede i bygda. På sommeren er det videre utvidelse av lysløypa og rydding av 

traseer. Vedlikehold av maskinparken utføres kontinuerlig. En stor takk til disse ildsjelene. 

 

En stor takk til hele  styret som har gjort en flott innsats på mange områder.  

 

Klæbu 24.01.2023 

For styret i Gjenvollhytta  

Jørn Erik Berg 

Jørn Erik Berg , leder 



1 
 

 

 

 

Årsberetning 
 

 

KLÆBU IL - Hestesport 

 

 

 

2022 

 



2 
 

Styrets sammensetning 

Leder: Anita Dahlen 
Nestleder: Line Gundersen 

Styremedlemmer: Caroline Frislid, Anja Bondø og Marie Hallaren (trakk seg oktober 2022) 

Varamedlemmer: Cecilie Gundersen 

 

Styrets møter 

Det er avholdt 7 styremøter hvor 17 saker er behandlet. 

Spesielle oppgaver 

Styret har vært opptatt av å gjennomføre aktiviteter og arrangementer, stevner, rekruttere medlemmer 

inn i hestesport(en) og å styrke økonomien i klubben. Tilstedeværelse på sommereventyret, samt å 

arrangere medlemsmøte.  

Aktivitet 
Det har vært arrangert flere Pay and Jump (sprang) på Stall Granly, og vi avsluttet året med å 

arrangere et innendørs på Bratsberg Ridesenter. Vi har i 2022 arrangert 3 stevner, ett klubbstevne 

inne, og ett distriktsstevne utendørs på Stall Granly, og ett distriktsstevne innendørs på Bratsberg 

Ridesenter. Det har blitt gjennomført ett medlemsmøte. 

Det er også utdannet teknisk personell, en person som steward, i klubben.  

Medlemstall 
Medlemsoversikten må vise aktivitetstall 1i ulike grupper i laget (eks fotballgruppa, turngruppa osv.). 

Lagets totale medlemstall 2må også framkomme. 

 0-5 år 6-12 år 13-19 år 20-25 år 26 år og 

eldre 

Totalt 

Kvinner 1 8 14 3 19 45 

Menn  1 1  6 8 

Totalt 1 9 15 3 25 53 

 

 

 

 
1 Med ”aktivitetstall” menes gruppevis oversikt over de medlemmer i idrettslaget som har deltatt i terminfestede 

konkurranser, aktivt trent fram mot særforbunds offisielle ferdighetsprøver eller graderinger, aktive barn under 

12 år som deltar i gruppens aktiviteter. Det vil si at et medlem kan telles flere ganger for ulike grupper. 
2 Med ”medlem” menes personer som er registrert i idrettslagets medlemsregister og har oppfylt sine 

forpliktelser overfor idrettslaget. Medlemskap er først gyldig og regnes fra den dag første kontingent er betalt. 

Hver person skal kun telles én gang i idrettslaget, uansett hvor mange av idrettslaget aktiviteter vedkommende 

deltar i.  
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Investeringer 

Klubben har siden oppstart investert i noe teknisk utstyr og materiell for å gjennomføre 

arrangementer: 

   

  
 

   

  

25 stk 

 

   

 

Årsregnskap  

Resultatregnskap 2022 og budsjett for 2023 legges på hjemmesiden.  

























































 Klæbu IL O- avdelinga. 

Årsrapport 2022. 
2022 har vært et normalt aktivt år, med god deltakelse i O-avdelinga. Det er mange solide 

ildsjeler som bidrar til at den store aktiviteten lar seg gjennomføre. O-avdelinga har fokus på 

familieaktivitet og trimaktiviteter. I tillegg er det flere aktiviteter knyttet opp mot skolene 

der vi klarer å aktivisere mange. Som medarrangør i Orkla Gaula karusellen, får avdelingen 

verdifull erfaring med å arrangere større O-løp. 

Allidrett gjennomføres over 7 ettermiddager. 15 barn deltok en eller flere ganger. Dette 

tiltaket gir en grunnleggende forståelse for å kunne forstå kart og terreng, og mange av 

ungene ser vi igjen på o-kveldene. 

Det har vært arrangert 9 O-kvelder. Dette er arrangement som er tilrettelagt både for barn 

og familier, og for mosjonister. Det er løyper for småtroll, for nybegynnere og kort og lang 

løype for de som vil ha litt større utfordringer. Til sammen ca 80 personer deltok på disse 

arrangementene. 

Tur O og 5 på topp er tradisjonsrike arrangement som inspirerer mange til å bli kjent i 

markaområdene våre. Ca 50 «pakker» ble solgt av hver av disse.  

Skolesprinten engasjerer nesten 250 barn fra 5. til 7. trinn. På skolene i Klæbu. O-avdelinga 

setter ut poster, og ildsjeler sørger for å legge til rette for at ungene kommer seg trygt 

igjennom. 

Orkla-Gaula karusellen er et stort arrangement som krever mye av avdelinga. Det krever at 

alle bidrar, med løypelegger Nils Ottar Svaan i spissen. 

 

Styret har i 2022 bestått av  

Frode Støre Bergrem Leder 

Henning Lysaker Kasserer 

Ingrid Lien Johnsen Styremedlem 

Kjersti Bøe   Styremedlem 

Kristin Moe  Styremedlem 

Nils Ottar Svaan Varamedlem 



Styret har hatt 7 ordinære styremøter. Hovedsakene har vært planlegging av aktivitetene for 

året. Styret har også opprettet en teknisk komite som har til oppgave å ta hånd om utstyr, og 

sørge for kompetanse på arrangement.  

VOD møte ble gjennomført i form av en e-postkorrespondanse for å sikre at aktiviteten vår 

er i tråd med grunneiere og viltnemdas interesser. 

O-avdelinga har tilstrekkelig utstyr til å gjennomføre den planlagte aktiviteten. Det er 

supplert med 20 nye postenheter, postflagg, og brikker. Det er besluttet å anskaffe en enkel 

PC til trenings O-løpene og OG-karusellen. 

Økonomien i avdelingen er god. Driften planlegges i balanse. Regnskapet i 2022 viste 

inntekter på arrangement, dugnader og støtte fra idrettslaget 108 650,-. Driftskostnadene er 

på kr 50 115,-. I dette ligger prosjektstøtte fra Nidaros sparebank på kr 45 000,- til 

produksjon av O-kart over Halset området. Dette arbeidet ble påbegynt på slutten av året og 

kostnadene kommer i 2023. Det ordinære driftsresultatet inkludert renteinntekter på kr 

3809,- blir da kr 17 334,-.  

 

 

 











ÅRSBERETNING 

KLÆBU IL SVØMMING 2022 

 

STYRETS SAMMENSETNING 

LEDER: MARTHE KRISTIANSEN 

NESTLEDER: INGVILD BRØTTEM 

STYREMEDLEM: RONALD SYLTE 

STYREMEDLEM: LILLY SCHNITLER 

 

STYRETS ARBEID 

Styrets arbeid 

Det er avholdt 4 styremøter i perioden. 

Mye av styrearbeidet foregått på mail/messenger. 

  

Styrets oppgaver 

Styret har i år hatt et helt nytt styre og det har vært mye å sette seg inn i for alle. Vi fikk fullmakt av 

årsmøtet til å fordelt rollene i styret og fordelte de slik; Ingvild Brøttem som nestleder, Ronald 

Sylte og Lilly Schnitler som styremedlem. Lilly er egentlig valgt inn som vara, men har fungert 

som styremedlem. Da styret er nytt har det vært mange oppgaver og systemer å sette seg inn i og vi 

har fokusert en del på utvikling av styret og instruktører. 

 

I 2022  har vi arrangert 2 runder med svømmekurs der det var 54 barn på kurs våren, og 60 barn på 

høsten. Høsten 2022 var det fritt for korona-restriksjoner, men vi fikk tildelt andre tider i 

svømmehallen som gjorde at vi endret noe på kurstidspunktene, uten særlig hell. Vi fikk da erfare 

at søndager ikke er attraktiv dag for svømmekurs. I tillegg har vi organisert «gøy i vann», 

voksensvømming, treningsgruppen, juleavslutning for instruktørene og deltatt på 3 svømmestevner. 

 

 Aktiviteter 

• Barnehagesvømming 

◦ 74 barn   

• Svømmekurs 

◦ 54 deltagere våren 2022 

◦ 60 deltagere høsten 2022 

• Treningsgruppe   



◦ 17 stykk 

• Gøy i vann 

◦ 29 deltagere 

• Svømmestevne Pirbadet 19/6 

◦ 6 deltagere på rekruttdelen 

• Svømmestevne Pirbadet 6/11 

◦ 3 deltagere på rekrutt, 1 deltager på juniorstevne 

• Svømmestevne Stjørdal 3/12 

◦ 2 deltagere på rekrutt 

• Juleavslutning for instruktørene 

 

Økonomi 

Avdelingen har en god økonomi, men slik vi er bygd opp nå går det i minus uten støtten vi får på 

diverse søknader, samt inntekten fra barnehagesvømming. I år har vi også brukt mer midler på 

utvikling av instruktører og styremedlemmer. Vi også mistet en time halltid på kvelden, da 

kommunen har valgt å stenge hallen kl 2000, fremfor 2100. Det betyr noe færre tid til svømmekurs, 

da vi deler svømmehallen med flere lag. Ser også at vi kanskje har vært litt for godt bemannet på 

noen kurs, dette skal vi jobbe med å justere i 2023. 

 

Vi har pga manglende rutine ihht fakturering glemt å fakturere treningsavgift for 2022, det besluttet 

styre å droppe da økonomien i klubben er god og vi ikke ønsker å fakturere for 2022 og 2023 

samtidig. 

 

Valg/endringer i styret 

Marthe Kristiansen valgt inn som  leder, 1 år. 

Ingvild Brøttem valgt inn som styremedlem, 2 år. 

Ronald Sylte valgt inn som styremedlem, 2 år. 

Lilly Schnitler valg inn som varastyremedlem, 2 år*. 

*Har fungert som styremedlem, og pga en feil i forrige årsmøteprotokoll ble hun i årsmøtet til HS 

valgt inn som medlem. 

 

Medlemstall 2022 

117 medlemmer 
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